

Title (en)

COMPOSITION FOR INDUCING SUPPRESSOR-T CELLS AND PROCESS.

Title (de)

ZUSAMMENSETZUNG ZUR INDUKTION VON SUPPRESSOR-T-ZELLEN UND VERFAHREN.

Title (fr)

COMPOSITION D'INDUCTION DE CELLULES T DE SUPPRESSION ET PROCEDE.

Publication

EP 0140968 A1 19850515 (EN)

Application

EP 84902121 A 19840425

Priority

US 48794883 A 19830425

Abstract (en)

[origin: WO8404250A1] Compositions having therapeutic utility and characterized in that they are capable of inducing the differentiation of suppressor T-cells in vivo, they are substantially free of impurities which cause undesirable side effects when administered to an animal, and they are stable both in solution and dry; the compositions contain an active peptide having seventeen to twenty amino acids.

Abstract (fr)

Compositions possédant une utilité thérapeutique, caractérisées par le fait qu'elles peuvent induire la différenciation de cellules T de suppression in vivo, qu'elles sont pratiquement exemptes d'impuretés provoquant des effets collatéraux indésirables lorsqu'elles sont administrées à des animaux, et qu'elles sont stables aussi bien en solution qu'à l'état sec. Ces compositions contiennent un peptide actif possédant de 17 à 20 acides aminés.

IPC 1-7

A61K 49/00; G01N 33/68

IPC 8 full level

A61K 35/26 (2015.01); **G01N 33/50** (2006.01); **G01N 33/68** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61K 35/26 (2013.01); **G01N 33/5091** (2013.01); **G01N 33/6863** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8404250 A1 19841108; EP 0140968 A1 19850515

DOCDB simple family (application)

US 8400646 W 19840425; EP 84902121 A 19840425